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Geacht	  college,	  
	  
Gefeliciteerd	  met	  de	  verkoop	  van	  grond	  op	  Trade	  Port	  Noord	  voor	  de	  bouw	  van	  het	  
grootste	  distributiecentrum	  van	  Nederland.	  Volgens	  afspraak	  met	  de	  gemeenteraad	  
gaat	  het	  college	  met	  klanten	  voor	  Trade	  Port	  Noord	  altijd	  in	  gesprek	  over	  de	  
mogelijkheden	  van	  duurzaam	  bouwen.	  Een	  dakoppervlakte	  van	  140.000	  m2	  (28	  
voetbalvelden)	  biedt	  een	  enorme	  kans:	  een	  zonnepark	  van	  die	  omvang	  kan	  bijna	  10	  
megawatt	  aan	  stroom	  opleveren.	  
	  

1. Is	  er	  met	  de	  initiatiefnemers	  gesproken	  over	  duurzaam	  bouwen	  van	  dit	  enorme	  
gebouw?	  Zo	  ja,	  wat	  heeft	  dat	  opgeleverd?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  

2. Is	  er	  aangedrongen	  op	  het	  gebruiken	  van	  het	  enorme	  dakoppervlak	  voor	  een	  
zonnepark	  met	  zonnepanelen?	  Zo	  ja,	  wat	  heeft	  dat	  opgeleverd?	  Zo	  nee,	  
waarom	  niet?	  

3. De	  Provincie	  koopt	  de	  grond	  en	  geeft	  deze	  uit	  in	  erfpacht.	  Is	  er	  met	  de	  Provincie	  
gesproken	  of	  de	  Provincie	  bereid	  is	  zo’n	  zonnepark	  op	  die	  plek	  te	  realiseren?	  Zo	  
ja,	  wat	  heeft	  dat	  opgeleverd?	  Zo	  nee,	  waarom	  niet?	  
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